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Catre: Ministerul Transporturilor 

In atentia: Domnului Ministru Felix Stroe 

 

Stimate Domnule Ministru, 

 Federatia Operatorilor Romani de Transport, militeaza de ani de zile pentru 

schimbarea modalitatii de utilizare a cupoanelor pentru transportul rutier si feroviar al 

categoriilor defavorizate (pensionari, veterani si insotitori ai acestora) prin modificarea 

prevederilor privind decontarea acestora de catre  Ministerul Transporturilor, evitandu-

se astfel excesele ce apar la nivelul unor companii de transport rutier si feroviar de 

pasageri. 

 Inlocuirea modalitatii actuale de acordare a facilitatilor cu un sistem simplu prin 

care categoriile defavorizate sa plateasca integral contravaloarea transportului urmand 

sa isi recupereze sumele aferente in raport cu alte insitutii (casa de pensii) are ca efect 

direct eliminarea practicilor anticoncurentiale, degrevarea ministerului de o sarcina 

extrem de dificila (gestionarea verificarii paralele de catre ARR si de catre functionarii 

MT a deconturilor), eliminarea interpretarii referitoare la obligatia de serviciu public 

aplicata transportului rutier si feroviar de pasageri si reducerea semnificativa a efortului 

bugetar raportat acestor facilitati. 

 Din informatiile pe care le detinem, fenomenul decontarii nejustificate a 

cupoanelor pe distantele cele mai lungi a atins din nou cote alarmante afectand grav 

piata de transport rutier. 

 In vederea intocmirii unei adrese in acest sens catre Comisia Europeana, respectiv 

catre Consiliul Concurentei, va rugam sa ne transmiteti, pe cale oficiala, evolutia 

sumelor decontate catre transportatorii feroviari si rutieri in perioada August 2016-

August 2017 precum si lista transportatorilor rutieri si feroviari corespunzatoare sumelor 

incasate de la Minister pentru perioada mentionata mai sus. 

 Va rugam totodata sa ne comunicati care este pozitia oficiala a Ministerului 

Transporturilor in raport cu actualul sistem de decontare si care sunt masurile promovate 

de minister pentru eliminarea fenomenului prezentat de noi. 



 In asteptarea raspunsului, va multumim anticipat si va asiguram, Stimate 

Domnule Ministru, de cele mai bune intentii in ceea ce priveste colaborarea 

institutionala in interes economic general. 

    

Cu deosebita consideratie, Secretar General FORT – Lorina Neagu 

 
 


